
 
Средство для быстрой и эффективной очистки ветрового стекла и фар автомобиля от разных видов загрязнений: дорожной грязи, пыли, 
следов от насекомых, химических реагентов. Нейтрально ко всем видамстекла и пластику. Предотвращает растрескивание резиновых 
частей  стеклоочистителей.  Обеспечивает  кристально  чистый  обзор,  чем  существенно  повышает  безопасность  движения.  Важной  
особенностью жидкости является возможность ее эксплуатации при температурах до -3°С, что позволяет без опаски использовать ее 
даже в период небольших заморозков.

TECHNICAL DATA Characteristics ca. Measurement

 
AVAILABLE PACK SIZE, ARTICLE, LANGUAGES 60L 84013

 
INSTRUCTIONS Follow the operation instruction of the vehicle and engine manufacturers.
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The statements made in this document are made according to our current knowledge. They do not absolve the user from conducting his or her own 
examinations. A legally binding assurance of certain properties or suitability for a specific use cannot be derived from our statements. Possibly existing laws 
and regulations concerning the handling and use of our products have to be observed personally by the user of our products.


